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Dr. Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91. § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándor
Vidékfejlesztési Miniszter Urhoz :

„Hogyan áll a parlagfű elleni küzdelem?”

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

Magyarországon a legszerényebb becslések szerint is a lakosság egynegyede szenved allergiától, kiknek 60 -
90 százaléka a parlagfű-pollenre érzékeny. Ilyen mértékű biológiai légszennyezettség az európai kontinen s
más részein nem tapasztalható .

A megfelelő életminőséghez szükséges környezeti állapot megteremtése érdekében kiemelt figyelme t
szükséges fordítani a parlagúi elleni védekezésre . Véleményem szerint ez egy pártszimpátiától független,
pártok felett álló a közösség érdekét szem el őtt tartó sürgető kérdés a magyar társadalom életében, hiszen a
parlagfű okozta allergia az ország lakosainak jelent ős hányadánál vissza-visszatérő problémát okozva
népbetegséggé vált .

Szakértők szerint évente akár 10-15 százalékkal nő az allergiás betegek száma . A társadalombiztosítás
kiadása az allergiás betegségek kezelésére rendelt gyógyszerek támogatása, a lakossági kiadások, a
táppénzes napok megemelkedése és az elmaradt idegenforgalmi bevételek súlyos nemzetgazdasági károka t
okoznak . A számított összkárérték igen nehezen megbecsülhető, a szakértői jelentések alapján több
tízmilliárd forintra tehető .

Kérdezem miniszter urat:

A minisztérium háttérintézményeihez tartozó munkatársak mennyi bejelentést tettek az elmúlt nyár i
hónapokban a parlagfű által fertőzött területekről?
A hatalmas területű nemzeti parkok milyen instrukciókat kaptak a minisztériumtól az említett ügyben ?
Hogyan vesznek részt, mit tesznek a felügyel őségek ebben a témában ?

Tekintettel arra, hogy ebben az évben is elkezd ődött a parlagfű-allergia szezon, javaslom, hogy ebben a
hónapban ezt a témát kiemelt ellenőrzési területként kezelje a minisztérium, hiszen ezekben a napokban talá n
nincs olyan rétege a magyar társadalomnak, akiket közvetlenül vagy közvetve családtagjaikon, barátaikon ,
munkatársaikon keresztül ne érintene ez a probléma .

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2010. augusztus 19 .

Dr. Oláh Lajo s
országgyűlési képviselő
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